



Innovative Hygiene.



XIBU touchPAPERBOX brightLINE	
Product description Waste bin made of antistatic, impact resistant Polyethylen plastic.	
Field of application/use The XIBU touchPAPERBOX has a PE-bag with approx. 45 litre capacity inside to take the used paperTOWELS, so a clean disposing of the paper towels without skin contact can be assured. Because of the diagonal opening a sight contact with the contents can be avoid. Xibu touchPAPERBOX is available in two specifications - bL (brightLINE - art.nr. 4110201661) and dL (darkLINE - art.nr. 4110201662).	
Dimensions H x W x D mm	701 x 340 x 237 mm
Packaging units 1 piece	Art.-No. 4110201661
Installation Can be used for wall mounting or as stand alone solution. For common mounting with the XIBU sense/touchTOWEL dispensers, pay attention to line up in the middle.	
Refills bin liner XIBU 45l, 6 x 25 piec.	Art.-No. 4111101000
References Complementary products for the perfect equipped lavatory: XIBU senseFOAM dispenser, XIBU senseTOWEL as well as XIBU senseFRESHAIR dispenser.	
Outer carton	1
Europallet	-

XIBU touchPAPERBOX brightLINE	
Description du produit Poubelle en polyéthylène antistatique, résistant aux chocs.	
Utilisation/Domaine d'application XIBU touchPAPERBOX contient un sac PE d'une capacité d'environ 45 litres qui sert à la collecte des serviettes en papier usagées dont l'élimination s'effectue sans aucun contact avec la peau. L'ouverture oblique du XIBU touchPAPERBOX évite le contact visuel avec le contenu. Le XIBU touchPAPERBOX existe en deux versions - bL (brightLINE - Art. N° 4110201661) et dL (darkLINE - Art. N°4110201662).	
Dimensions H x l x P mm	701 x 340 x 237 mm
Unité d'emballage 1 pièce	Art. N° 4110201661
Montage Convient au montage mural ou en tant que présentoir debout. Pour le montage avec les distributeurs XIBU sense/touchTOWEL, veillez à une orientation au milieu.	
Recharge sacs poubelles XIBU 45 l, 6 x 25 pc.	Art. N° 4111101000
Références Les produits complémentaires pour une salle de bains parfaitement équipée: les distributeurs XIBU senseFOAM et XIBU senseTOWEL, ainsi que le diffuseur de parfum XIBU senseFRESHAIR.	
Carton	1
Europalette	-